
Rotary distrikt 2360 

Distriktsstyrelsens behandling av inkomna motion och brev 

 

Svar angående motion från Landvetter Råda Rotaryklubb 

Styrelsen har tagit del av motionen från Landvetter Råda Rotaryklubb 
som innehåller förslagen: 

- att abonnemangskostnad för IT-stöd inte ska ingå i distriktsavgiften  

- att abonnemangskostnad för Polaris respektive ClubRunner 

vidarefaktureras av distriktet till berörda klubbar.  

Med anledning av motionen beslutar styrelsen: 

- att abonnemangskostnad för IT-stöd under kommande år inte ska 

ingå i distriktsavgiften utan betalas genom tillskott från eget kapital 

- att abonnemangskostnad för Polaris respektive ClubRunner 

betalas av distriktet. 

Styrelsen anser därmed motionen besvarad 
 
 

Svar angående brev från Lerum Aspen Rotaryklubb 

Styrelsen har tagit del av brev från Lerum Aspen Rotaryklubb, där man 
bland annat begär att inte behöva blastas med kostnaden för två IT-
system. 
 
Med anledning av brevet beslutar styrelsen: 

- att klubben själv väljer vilket IT-system klubben vill använda 

- att abonnemangskostnad för Polaris respektive ClubRunner 

betalas av distriktet genom tillskott från eget kapital 

Styrelsen anser därmed brevet besvarat 
 
  



Svar angående brev från Orust Rotaryklubb 
 
Styrelsen har tagit del av brev från Orust Rotaryklubb, där man bland 
annat skriver om ”administrativ kostnad”, att distriktsavgiften skall 
minskas med 40 kr/medlem, att klubben bara skall belastas med kostnad 
för ett IT-system. 
Med anledning av brevet beslutar styrelsen: 

- att ingen post ”administrativ avgift” skall finnas i nästa års budget.  

- att avgiften till distriktet minskas med 40 kr/medlem, då SRS 

avgiften utgår 

- att klubben väljer själv vilket IT-system klubben vill använda 

- att abonnemangskostnad för Polaris respektive ClubRunner 

betalas av distriktet genom tillskott från eget kapital 

När det gäller kravet på att lägga IT-avgiften utanför Distriktsavgiften 
finns inte denna möjlighet enligt Rotary Procedurhandbok, kap 15.060, 
Distriktets finanser. Efter att SRS under förra året beslutade att säga upp 
sitt IT-avtal och därmed flytta alla IT-kostnader till distriktet, blir detta en 
distriktskostnad, som skall redovisas i distriktets budget och tas ut som 
en beslutad per-capita-avgift. 
Styrelsen anser därmed brevet besvarat 
 


